



## Announcement of the Royal Thai Consulate-General in Kunming Regarding Transit and Transfer Flights through Thailand

The Royal Thai Consulate-General in Kunming wishes to inform of the following matters regarding Transits and Transfers for international (semi-commercial) flights through Thailand, with effect from 1 March 2021:

1. Transits/Transfers are permitted at Suvarnabhumi Airport (BKK) **ONLY**;
2. The Transit/Transfer period **shall not exceed 12 hours**;
3. All Transit/Transfer passengers through Suvarnabhumi Airport must carry:
  - A Fit-to-Fly Health Certificate,
  - A Medical Certificate with laboratory test result indicating COVID-19 is not detected (by RT-PCR method), issued no more than 72 hours before travel,
  - Travel health insurance (including Thailand) covering health care and treatment expenses for COVID-19, with a coverage amount of no less than USD 100,000;
4. Laboratory testing services for COVID-19 are **NOT** available for Transit/Transfer passengers at Suvarnabhumi Airport;
5. Airlines shall be fully responsible for any traveler with illness or who are suspected of COVID-19;
6. As Transit/Transfer passengers are not permitted to leave the designated Transit/Transfer areas (except in case of life-threatening emergencies), please make sure that your checked luggage will be **checked - through** to your final destination by the airline(s). Transit/Transfer passengers are not allowed to collect their luggage and check-in again at Suvarnabhumi Airport; and
7. Transit/Transfer passengers should book their air tickets **at least 48 hours prior to travel**, as airlines are required to co-ordinate with the Civil Aviation Authority of Thailand (CAAT) and Suvarnabhumi Airport in advance of the flights.

Please visit the CAAT's website at [www.caat.or.th](http://www.caat.or.th) for further information.

Royal Thai Consulate-General, Kunming.  
8 March B.E. 2564 (2021)



## 泰国王国驻昆明总领事馆关于经泰国过境和中转航班的通知

---

泰国王国驻昆明总领事馆谨对 2021 年 3 月 1 日起执行的关于经泰国过境及中转的国际航班（半商业航班）的相关事宜告知如下：

1. 仅允许在素万那普机场（曼谷）过境和中转；
2. 过境及中转时间不得超过 12 小时；
3. 所有在素万那普机场过境及中转的旅客必须持有：
  - 适宜飞行的健康证明，
  - 旅行前不超过 72 小时出具的表明未检测到新冠肺炎病毒的实验室检测结果的医学证明（采用 RT-PCR 检测方法），
  - 额度不低于 100,000 美元的涵盖新冠肺炎治疗费用的旅行健康险保（包括泰国在内）；
4. 素万那普机场不为过境和中转旅客提供新冠肺炎实验室检测服务；
5. 航空公司须为任何带病或疑似感染新冠肺炎的旅客承担全部责任；
6. 鉴于过境和中转旅客不得离开指定的过境和转机区域（除威胁生命的紧急情况外），请确保您的托运行李已由航空公司**托运至**您的最终目的地。过境及中转旅客不允许在素万那普机场提取行李并再次托运；
7. 过境和中转旅客应在**旅行前 48 小时**预订机票，因航空公司须

配合提前与泰国民航局（CAAT）和素万那普机场协调航班。

请访问泰国民航局网站 [www.caat.or.th](http://www.caat.or.th) 获取进一步信息。

泰国驻昆明总领事馆

2021年3月8日